
KS Kolodvor
Svet KS — Seja sveta KS Kolodvor je bila 26. februarja. Med drugim so

obravnavali samoupravni sporazum o delitvi sredstev za KS, potrditev zaključ-
nega računa za leto 1986 in finančnega plana za leto 1987, kadrovske zadeve in
stanovanjsko problematiko. Na seji so govorili tudi o problemih v zvezi z
gradnjo na lokaciji L-2.

Računalniki za osnovnošolce — Denar za odkup računalnikov za osnovno
šolo Toneta Čufarja prihaja iz različnih delovnih organizacij. K zbrani vsoti so
denar prispevali še: Avtobusna postaja Ljubljana (200.000 din). Hermes
(600.00d din) in Konim (200.000 din). Akciji se pridružujejo tudi Jugobanka,
Beograjska banka in Jugoagent Rijeka, vendar Se ni znano s kolikšno vsoto.
Krajevna skupnost računa tudi na pomoč drobnega gospodarstva.

* * *

Kakšna bo usoda barak ob RTV hlšl? - V KS Kolodvor je prispelo 6 vlog za
postavitev kioska za sadje in zelenjavo pri baraki ob RTV hiši. Prav za to barako
KS Kolodvor ie celih 6 let prosi, da bi jo porušili. Sedaj so v njej pisarne biroja
za gradnjo RTV centra. O prošnjah, kj so prispele v KS, bodo razpravljali na
prihodnji seji sveta KS.

• • •

Kolektivno vodstvo KK SZDL - Dosedanji predsednik KK SZDL Polde
Blatnik se je preselil v KS Ledina. Zato so ga te funkcije v KS Kolodvor razrešili.
KK SZDL bo sedaj vodilo predsedstvo - kolektivno. Ker je Polde Blatnik tudi
predsednik sveta KS, ga bodo na prihodnji seji skupščine KS (ta bo sredi
marca) razrešili tudi te funkcije. Obenem bodo poskušali rešitl problem novega
predsednika sveta KS.
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